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§ 48 
Valtuustokysymys asukkaiden suojaamisesta raitiotien melulta 

 
Valmistelijat / lisätiedot: 
Kuronen Pauliina 
 
 etunimi.sukunimi@espoo.fi 
 Puhelinnumero 09 816 21 
 

Päätösehdotus Esittelijä 
 Kaupunkiympäristön toimialajohtaja Isotalo Olli 

 
Kaupunginhallitus merkitsee selostusosan tiedoksi vastauksena valtuutettu 
Jouni J. Särkijärven 20.11.2023 tekemään valtuustokysymykseen 
asukkaiden suojaamisesta kiskomelulta ja toteaa valtuustokysymyksen 
loppuun käsitellyksi. Vastaus toimitetaan tiedoksi muille valtuutetuille 
valtuuston seuraavan kokouskutsun yhteydessä. 
 

Käsittely  
 
 

Päätös 
Kaupunginhallitus: 
Esittelijän ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 

Selostus  
Valtuustokysymys 
 
Valtuutettu Jouni J. Särkijärvi on tehnyt 20.11.2023 valtuustokysymyksen 
asukkaiden suojaamisesta kiskomelulta. Valtuustokysymyksessä toivotaan 
toimenpiteitä asukkaiden suojaamiseksi kiskomelulta ja epäillään 
ongelmien johtuvan mm. kaarrelevitysten puutteista. 
 
Vastaus valtuustokysymykseen  

Espoon kaupunki on ollut osana allianssia suunnittelemassa raitiotien 
ratkaisuja. Geometrian mitoituksessa on huomioitu kaarrekirskumisen 
minimointi tekemällä kaarteet tarpeeksi suurella kaarresäteellä ja 
kaarrelevitykset on toteutettu oikeaoppisesti. Tällä hetkellä kaarteissa 
aiheutuvaa ääntä pyritään selvittämään ja ratkaisemaan 
kunnossapitokeinoin. Raitiotien rata-alueen kunnossapidosta vastaa 
Pääkaupunkiseudun Kaupunkiliikenne Oy. Radan rasvauslaitteiden 
hankinta on käynnissä, näillä voidaan estää erityisesti kaarrekirskuntaa. 
Ensi kesäksi on suunniteltu koko radan hiontaa, joka osaltaan tasoittaa 
raitiovaunujen kulkua. Lisäksi pyöräprofiileita pyritään muuttamaan 
paremmin Raide-Jokerin ratatyyppiin sopivaksi. 
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